
PROTOKÓŁ NR 54/2017 

Z OBRAD LIV SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 27 GRUDNIA 2017 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sochaczew 

4. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 rok 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków niewygasających w budżecie gminy 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew- fragment wsi Orły-Cesin 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2016 - 2019 

- przedstawienie opinii o kandydacie 

-powołanie komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru ławnika 

- przeprowadzenie głosowania 

przedstawienie protokołu komisji skrutacyjnej  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

9. Sprawy różne 

10. Zakończenie obrad LIV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1  

Obrady LIV Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.00 . W obradach wzięło udział 15 radnych , co stanowi 

quorum 

 

AD. 2  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 



                                                                 -2- 

AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiła Pani Skarbnik 

Gminy 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIV/236/2017 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2022 

AD. 4  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 

w sprawie budżetu gminy na 2018 rok 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła opinię RIO w sprawie uchwały 

budżetowej , a następnie zapoznała radnych z projektem uchwały budżetowej  

Pan Krakowiak Gabriel zapytał , czy zaplanowana jest w budżecie ściągalność z podatków  

Pani Skarbnik wyjaśniła , że w budżecie gminy nie wprowadza się zapisu dotyczącego 

ściągalności z podatków . Jest natomiast zatrudniona osoba , która jest odpowiedzialna za 

ściąganie podatków i jeśli ktoś nie płaci , to realizowana jest windykacja   

Pan Przewodniczący stwierdził ,że nie cieszyłby się z tak tym budżetem , bo  mimo 64 mln. 

złotych . to na działalnośc własną jest mniej pieniędzy niż w roku ubiegłym . Po odjęciu 

wszystkich dotacji na własną działalność pozostaje niewiele , jeszcze w tym roku 

przeznaczono na oświatę więcej niż w roku ubiegłym .  

Pani Agnieszka Offerczak - Ciura stwierdziła , że jest to  dobry budżet, bo udaje się wiele 

zrobić , a kto w dzisiejszych czasach nie bierze kredytu 

Pani Skarbnik poinformowała ,że Gmina Sochaczew jest liderem projektu unijnego OZE i z 

tego tytułu wpłynęło do budżetu ponad 20 mln, złotych . w wyniku realizacji tego projektu 

powietrze będzie czystrze . 

Pani Offerczak - Ciura stwierdziła , że trzeba dopingować naszych mieszkańców , aby się 

meldowali i płacili u nas podatki. 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały budżetowej głosowało 14 radnych 

- przeciw przyjęciu budżetu głosował 1 radny 
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 WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew większością głosów przyjęła uchwałę Nr LIV/237/2017 w 

sprawie budżetu gminy na 2018 rok 

                                                              

AD. 5 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wydatków 

niewygasających . 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIV/238/2017 w sprawie 

wydatków niewygasających  

 

AD. 8  

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIV/241/2017  w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

 

AD. 6 

 Pan Grzegorz Florczak  przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew w 

miejscowości Orły- Cesin  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
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WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIV/239/2017 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Sochaczew dla fragmentu wsi Orły - Cesin. 

                              

AD. 7 

Pan Przewodniczący poinformował ,że w głosowaniu tajnym   należy wybrać ławnika Sadu 

Rejonowego w Sochaczewie . Prezes Sądu Okręgowego zarządził przeprowadzenie wyborów 

uzupełniających na ławników  

Pan Przewodniczący Rady Gminy  poprosił o przedstawienie opinii w sprawie kandydata na 

ławnika  

Pani Dałkiewicz poinformowała , że zgłosił sie tylko jeden kandydat na ławnika Pani Zofia 

Goć , ale glosowanie trzeba przeprowadzić  

Pan Przewodniczący poprosił radnych o zgłoszenie się do Komisji Skrutacyjnej  

  Do Komisji Skrutacyjnej zgłosili się : 

Komisja Srutacyjna przygotowała karty do głosowana , wyjaśniła zasady głosowania i 

przeprowadziła głosowanie  

Pan Przewodniczący po zakończeniu głosowania poprosił komisje o przedstawienie protokołu 

z wyników głosowania . 

Komisja Skrutacyjna poinformowała , że w wyniku tajnego głosowania ławnikiem Sadu 

Rejonowego wybrana została jednogłośnie Pani Zofia Goć 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIV/240/2017 w sprawie 

wyboru ławnika Sadu Rejonowego w Sochaczewie na kadencję 2016-2019 

AD 9 

W sprawach różnych Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk poinformowała , że do 

chwili obecnej tylko 14 par potwierdziło przybycie na spotkanie z okazji 50 i 60 rocznicy 

ślubu . 

Pan Krakowiak stwierdził ,że radni w swoich okręgach powinni dotrzeć do jubilatów i 

porozmawiać . 
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Pani Offerczak poinformowała , że od początku proponowała aby zaproszenia osobiście 

zawozili radni i   przy okazji próbowali namówić jubilatów do wzięcia udziału w uroczystości 

, zaproszenia wysłano jednak pocztą. 

Pani Sekretarz poprosiła radnych o dotarcie do jubilatów i porozmawianie  

AD. 10  

Obrady LIV Sesji rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.10  

 

 

      Protokołowała 

Wiesława  Dałkiewicz 

 

  


